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Krajská agentura pro zemědělství a venkov 
Praha a Středočeský kraj 

 
 
Zápis ze zasedání Krajského koordinačního výboru Celostátní sítě pro venkov 

konaného dne 20. května 2011 
 
 
Přítomni: viz prezenční listina v příloze tohoto zápisu – členové koordinačního výboru a 
členové TPS 
 

1. Zahájení –v zastoupení Ing. Chalupného Dr. Věra Libichová zahájila a vedla zasedání 
s tím, že z důvodu pozdější účasti Ing. Bělinové bude drobná úprava programu týkající 
se ustavení TPS. 
 

2. Vznik tematické pracovní skupiny „Ochrana půdního fondu, vodních zdrojů a 
ochrana proti povodním“ (dále jen TPS) přednesla Dr. Libichová – Projekt na vznik 
TPS byl přijat na SZIF s hlavními cíli: ochrana před povodněmi s pomocí orgánům 
v rezortu zemědělství, ochrana před zánikem půdního fondu, podporování 
přirozených funkcí vodních zdrojů, snižování eroze půdy. TPS a její členové budou 
k těmto tématům pořádat osvětovou činnost např. prostřednictvím pořádání 
seminářů a účastí v příslušných orgánech. Dr. Libichová seznámila přítomné 
s přidělením finančních prostředků ve výši 25 000,- Kč na činnost TPS pro rok 2011.  
 
Ing. Hladík  informoval přítomné o činnosti dalších TPS v Ústeckém a Jihomoravském 

kraji a s problémy s nedostatkem vody v budoucnu.  

Ing. Bena dále přiblížil motivaci vzniku TPS a nutnost spolupráce s ostatními TPS. 

Souhlasné stanovisko vyjádřila Ing. Mocová.  

Ing. Nouzák a p. Hanačík se vyjádřili k nutnosti čištění vodních toků a s problémy 

kolem vodních nádrží vznikajících ve vytěžených lomech.  

Řízení a koordinaci TPS bude zajišťovat ředitel KAZV, do doby jmenování nového 

ředitele bude zastupovat Dr. Libichová. Byla dohodnuta první schůzka členů TPS 

v úterý dne 21.6.2011 od 9,30 hod s tím, že Dr. Libichová zašle témata a cíle všem 

členům TPS. Na prvním jednání bude nutno schválit jednací řád a statut TPS a 

připravit harmonogram jednání. 
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3. Konference Venkov 2011 – p. Hanačík informoval přítomné o předběžné dohodě na 
uspořádání konference ve Středočeském kraji pod záštitou ministra zemědělství, 
životního prostředí, místního rozvoje a dopravy. Pořádajícím je NS MAS, hlavním 
partnerem by měl být krajský úřad, je však nutno vyzvat všechny ostatní partnery ke 
spolupráci, předběžný termín je 15. – 17. 11.2011. P. Hanačík vyzval členy výboru 
k zaslání návrhů na konferenční a ubytovací kapacity pro cca 350 účastníků do 
3.6.2011.  
V této souvislosti připomněl p. Haš nutnost vykomunikovat tento návrh s Národní sítí 

MAS z důvodu sjednocení návrhů. 

 
4. Roční prováděcí plán akcí – Dr. Libichová vyzvala přítomné k nutnosti dodržování 

ročního prováděcího plánů jednotlivých akcí. Dále informovala o značném časovém 
skluzu při schvalování a podávání jednotlivých projektů, které byly představeny a 
připomínkovány na společném jednání zástupců odboru  ŘO PRV, ředitelů KAZV a 
krajských koordinátorů CSV 12. dubna 2011. Bez zaregistrovaných projektů není 
možná realizace naplánovaných akcí jednotlivých Ročních prováděcích plánů, včetně 
propagačních předmětů CSV, které doprovázejí uskutečňované akce ( viz propagační 
předměty k propagaci PRV a jeho 13. kolo, ke kterému se uskuteční setkání partnerů 
krajské sítě 2.6.2011). 
 Ing. Bačkovská se snažila objasnit zpoždění a vznesla další požadavky na předkládání 

jednotlivých akcí ke schválení, je nutno je podrobněji objasňovat, aby údajně 

odpovídaly podmínkám akčního plánu – Metodický pokyn „Administrace akcí CSV“. 

 Dr. Libichová požaduje předat seznam 15 projektů na AZV a vyvěsit na e-AGRI 

s termínem zaregistrování projektů a seznamem akcí zařazených do jednotlivých 

projektů. Dále upozorňuje na zdlouhavý proces schvalování zadaných akcí na e-AGRI 

(pozvánky, zápisy z akcí) – pozvánka na dnešní akci, zadaná 11.5. zatím nebyla na 

eAGRI zpřístupněna a zviditelněna. Bylo by dobré uvažovat o přímém zadávání akcí 

redaktory bez hlavního redaktora CSV. 

 Ing. Šilpoch upozornil, že stále vyšší požadavky na administrativu při zpracovávání 

požadavků na akce povedou ke snižování počtu akcí na okresech a potření původního 

záměru CSV. Požaduje prověřit požadavky vysoké administrativy ze strany Řídícího 

výboru a SZIF antibyrokratickou komisí.  

P. Hanačík podpořil Ing. Šilpocha s tím, že je třeba znát přesně jednoduchá zadání. A 

dále je již v průběhu roku neustále nedoplňovat o další požadavky. Dále p. Hanačík 

zažádal Řídící výbor PRV o stálou redakci a záruku zadání akcí CSV na stránky e-AGRI. 
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5. Různé  - Dr. Libichová seznámila přítomné se zpracováním projektu na vydání 
publikace „Jak na faremní prodej“ (Plzeňský kraj) s informacemi o podmínkách 
pořádání farmářských trhů a prodeje ze dvora ve Středočeském kraji – finanční 
náklady projektu na vydání 10 tis. ks jsou 240 tis. Kč. Návrh na spolufinancování 
projektu ve výši 50 % s tím, že 5 tis. ks výtisků získá Středočeský kraj byl odsouhlasen 
členy výboru.  
Ing. Bena a Ing. Mocová vyslovili návrh na podnět ke vzniku legislativy na záruku 

prodeje českých výrobků a zboží na farmářských trzích.  

P. Haš informoval členy výboru, že od následujícího zasedání bude ve výboru 

zastupovat KS MAS p. Václav Pošmurný. 

Závěry ze zasedání TPS: 

 Na dnešním zasedání byla ustavena TPS „Ochrana půdního fondu, vodních 
zdrojů a ochrana proti povodním“ 

 Řízením a koordinací TPS byla pověřena Dr. Libichová 

 První schůzka TPS se uskuteční 21.6.2011 od 9,30 hod. v zasedací místnosti na 
MZe 

 Připravit, přijmout a schválit jednací řád a statut TPS 

 Připravit harmonogram schůzek a jednání TPS 

 Připravit seznam námětů a cílů TPS 

 Všem členům TPS poslat návrh na zřízení TPS 
        

Závěry ze zasedání KKV: 

 KKV schvaluje přehodnocení rozpočtu na rok 2011 (dosud neuskutečněné akce a 
úspory), souhlasí s částkou ve výši 120 tis. Kč na publikaci „Jak na faremní prodej“ 

 Žádá vedení oddělení CSV a TP o podání zprávy o zaregistrovaných projektech 
s akcemi CSV 

 Žádá o přímou redakci do eAGRI  

 Snížení byrokratické zátěže při realizaci akcí CSV 

 Bere na vědomí pořádání konference Venkov 2011 ve Středočeském kraji 
 

6. Závěr – Dr. Libichová poděkovala všem přítomným za aktivní účast a ukončila 
zasedání. 
 
Zapsal: Ing. Karel Šilpoch                            Schválila: Dr. Věra Libichová 

 


